

you.

التجاري
Al-Tijari



غيرنا.. للأفضل
عشانكم



نبذة عن باقة الشباب YOU للتوفير

مكافأتك تبدأ بخطوة واحدة!
انتهاز الفرصة مع باقة YOU وابدأ رحلتك المالية بمكافأة نقدية فورية بقيمة 50 د.ك عند تحويل مكافأتك الطلابية على حساب YOU!

تم تصميم هذه الباقة خصيصًا للطلبة الذين تتراوح أعمارهم من 15-25، وتوفر لهم عروضاً حصرية ومزايا على مدار السنة!

بطاقة YOU مسبقة الدفع

بطاقة YOU مسبقة الدفع مصممة خصيصًا لعملاء YOU الذين حولوا مكافأتهم الطلابية على البنك التجاري الكويتي، حيث تمنحهم خصومات تصل حتى 50% في أماكن مختارة ومناسبة لأسلوب حياتهم.

مزايا البطاقة

- مجاناً للسنة الأولى.
- 10% استرداد نقدي على المصاريف الشهرية داخل وخارج الكويت.
- ميزة تعبئة البطاقة بعملات متعددة - حدد عملتك من خلال تطبيق CBK Mobile.
- إمكانية الدفع بأمان في أي مكان بالعالم.
- الدفع من خلال خدمة Apple Pay و Google Pay.
- عروض حصرية مع شركة VOX.
- خصومات حصرية وعروض خاصة على مدار السنة



عرض حصري بالتعاون مع فوكس سينما

استمتع بخصم 50% على تذاكر فوكس سينما وخصم 25% على الوجبات الخفيفة في السينما طوال أيام الأسبوع، فقط لحاملي بطاقة حساب الشباب YOU مسبقة الدفع!

تفاصيل العرض:

- العرض متاح فقط لحاملي بطاقة حساب الشباب YOU مسبقة الدفع.

الشروط والأحكام:

- العرض متوفر فقط لحاملي بطاقة حساب الشباب YOU مسبقة الدفع.
- العرض متوفر فقط عبر الموقع الإلكتروني أو التطبيق الخاص بفوكس سينما
- يحق لكل عميل الاستمتاع بخصم على تذكرتين كحد أقصى لكل عملية.
- يسري العرض على تذاكر شاشات عرض 2D و 3D العادية (المقاعد العادية، بريميوم، والمفضلة) وشاشات عرض 2D و 3D ماكس (العادية والبريميوم) في جميع مواقع فوكس سينما في الكويت.
- يمكن لعملاء حساب الشباب YOU حاملي بطاقة YOU مسبقة الدفع الاستمتاع بخصم بقيمة 25% على منتج واحد من مأكولات ومشروبات فوكس سينما عند شراء مأكولات ومشروبات بقيمة لا تقل عن 5 د.ك.
- لا يسري العرض على أي منتجات أخرى في فوكس سينما.
- لا يمكن استخدام هذا العرض بالتزامن مع أي عرض ترويجي آخر.
- التذاكر التي يتم شراؤها واستخدامها بالعرض لا يجوز التنازل عنها للآخرين وغير قابلة للاسترجاع.



خصومات حصرية تصل لغاية 50% لحاملِي بطاقة حساب الشباب YOU مسبقة الدفع



PIZZABAR



doppio
pizza

ZO/eatery
زو إيتيري



JOA
199
AN ORA ORIGINAL

ORA
BLU



SOLO

BARBA.

والمزيد من الخصومات على متاجر
مختارة لك

س1: من هم المؤهلون للحصول على بطاقة YOU مسبقة الدفع؟

العملاء الكويتيون من طلاب الجامعات الذين يتقاضون المكافأة الطلابية.

س2: كيف يمكنني الحصول على استرداد نقدي؟ وما هو الحد الأدنى للإنفاق؟

يمكنك الحصول على استرداد نقدي يصل إلى 10 د.ك. شهرياً عند إنفاق مبلغ لا يقل عن 5 د.ك في الشهر صالح للاستخدام في فئات المتاجر التالية: المطاعم، محلات البقالة والمتاجر الصغيرة، محلات الملابس والأزياء، خدمات الاتصالات والخدمات الرقمية، والترفيه الإلكتروني (الألعاب الرقمية، التطبيقات، صالات الألعاب، متاجر الألعاب).

س3: متى وأين سيتم إضافة الاسترداد النقدي إلى بطاقة YOU مسبقة الدفع؟

سيتم إضافة الاسترداد النقدي إلى بطاقة YOU مسبقة الدفع كل شهر.

س4: كيف يمكنني طلب بطاقة YOU مسبقة الدفع؟

بمجرد تحويل مكافأتك الطلابية، ستتمكن من طلب بطاقة YOU مسبقة الدفع من خلال تطبيق التجاري على الهواتف الذكية CBK Mobile.

س5: هل سيتم احتساب رسوم لإصدار بطاقة YOU مسبقة الدفع؟

لن يتم احتساب أي رسوم على الإصدار الأول لبطاقة YOU مسبقة الدفع للعملاء المؤهلين.

س6: متى سأستلم هدية الـ 50 د.ك؟

بمجرد تحويل المكافأة الطلابية إلى البنك التجاري الكويتي، سيتمكن العميل من طلب هدية الـ 50 د.ك بعد طلب بطاقة YOU مسبقة الدفع، وسيتم إيداع الهدية بمبلغ 50 د.ك على البطاقة.

you.

التجاري
Al-Tijari



WE'VE TRANSFORMED
FOR THE BETTER FOR YOU



About the YOU Savings Package

Your reward starts with a single step!

Start your financial journey with the YOU savings package and enjoy a cash reward of 50 KD when you transfer your student allowance!

This package is tailored for students from ages 15-25 and gives you access to exclusive perks and offers all year round!

YOU Prepaid Card

The YOU prepaid card is designed specifically for YOU customers who have transferred their student allowance. It provides discounts of up to 50% at places that match your lifestyle.

Card Features

- Free for the first year.
- 10% cashback every month on local and international spends
- Multicurrency feature - select your currency through the CBK Mobile App.
- Safely accepted worldwide
- Compatible with Apple Pay, Google Pay
- Exclusive deals with VOX
- Exclusive discounts and year-round special offers



Exclusive offer with VOX Cinema

Enjoy a 50% discount off VOX Cinema tickets + 25% off cinema snacks valid all week, just for YOU!

Offer details:

- Valid to YOU Prepaid card holders only

Terms & Conditions:

- Offer is valid for YOU prepaid card holders only.
- Offer can be redeemed online only at VOX Cinemas website and VOX app.
- Each customer is entitled to a discount on a maximum of 2 tickets per transaction.
- Offer is valid on 2D/3D Standard screens (Regular, Premium & Preferred), and 2D/3D MAX screens (Regular & Premium) at all VOX Cinema locations in Kuwait.
- YOU prepaid cardholders will get a 25% discount on single F&B items upon minimum spend of 5.00 KD on F&B.
- The discount is not valid on any merchandise items at VOX Cinema.
- Offer cannot be used in conjunction with any other offer
- Tickets purchased on the date are non-refundable and non-transferable.



Discounts up to 50% exclusive to
YOU prepaid card holders from:



PIZZABAR



doppio
pizza

ZO/eatery
زو ايتيري

ZO
ZO BAKERY زو بايزو

JOA
192
AN ORA ORIGINAL

ORA
BLU

VENUE 56
ENTERTAINMENT CENTRE



SOLO

BARBA.

And many more discounts
designed for YOU!

Q1: Who is eligible for the YOU prepaid card?

YOU cardholders who are also Kuwaiti university students with a student allowance.

Q2: How much cashback can I earn and what is the minimum spend requirement?

Customers can earn a cashback up to 10 KD per month when spending a minimum of 5 KD each month valid on the following merchant categories:

Restaurants, Grocery & Convenience stores, Clothing & Apparel, Telecom & digital services and Electronic Entertainment (digital games, apps, arcades, game shops).

Q3: When and where will the cashback get credited?

The cashback will be credited on the YOU prepaid card each month.

Q4: How can I request the YOU prepaid card?

Once your student allowance has been transferred, you will be able to request the YOU prepaid card through the CBK Mobile App.

Q5: Will I be charged for the YOU prepaid card issuance?

Eligible customers will not be charged for the YOU prepaid card issuance for the first time.

Q6: When can I receive the 50 KD gift?

Once eligible customers transfer their student allowance to the Bank, they will be able to request the YOU prepaid card. The 50 KD will be credited to the card after the request is submitted.

 ALTIJARICBK

Follow us on Instagram to stay updated on
exclusive deals!

تابعنا على إنستقرام لتتعرف على عروضنا الحصرية

www.cbk.com

